
 

Aan gemeenteraad en College van B&W van de gemeente Horst aan de Maas 

p/a Postbus 6005  

5960 AA Horst  

 

Horst, 4 januari 2019 

 

Betreft: verzoek om spoedvergadering gemeenteraad naar aanleiding van  

  bouwplannen Otto Work Force/LH Greenport 

 

 

 

Geachte raadsleden, geacht college van B&W, 

 

 

Gisteren hebben we het afschrift van een brief van de Werkgroep Arbeidsmigranten 

ontvangen waarin de werkgroep kritiek uit op de gevolgde procedure bij het verlenen 

van een vergunning voor huisvesting van arbeidsmigranten door Otto Work Force op 

Greenport. Inmiddels heb ik via berichtgeving van L1 begrepen  dat Otto Work Force 

voornemens is komende maandag al te starten met de bouw van het Polenhotel. 

 

Ik heb informatie ingewonnen en daaruit blijkt dat vanuit omwonenden bij de 

gemeente gevraagd is om een kopie van de verleende vergunning en om contact 

met de medewerkers van het Team Vergunningen. Daarmee wordt gehandeld 

volgens de aanwijzingen van de gemeente bij de bekendmaking van de 

vergunningverlening. Nu blijkt echter dat de vergunning, vanwege de achter ons 

liggende feestdagen, pas later verstrekt kan worden (volgende week) en dat de 

medewerkers van het Team Vergunningen pas volgende week weer bereikbaar zijn 

op het gemeentehuis. 

 

Ik concludeer daaruit dat door de gehanteerde procedure en dan met name de timing 

het voor belanghebbenden onmogelijk is gemaakt gebruik te maken van hun rechten 

in dezen om bezwaar aan te kunnen tekenen tegen de bouw, vóórdat die bouw 

gerealiseerd is. Mijns inziens wordt door deze manier van handelen de 

geloofwaardigheid van de overheid te grabbel gegooid. Een ernstige zaak. 

 

Naar aanleiding van de brief van de Werkgroep Arbeidsmigranten en de informatie 

zoals hiervoor beschreven roep ik het College van B&W op zo spoedig mogelijk met 

Otto Work Force in gesprek te gaan om af te spreken dat de bouw niet start, c.q. 

stilgelegd wordt zolang er geen goede dialoog heeft plaats gevonden en/of de 

belanghebbenden in staat zijn gesteld op een correcte wijze gebruik te kunnen 

maken van hun rechten.  

 

 



Gezien de urgentie verzoek ik de gemeenteraad om een spoedvergadering in te 

lassen met betrekking tot deze kwestie. Voor dinsdag 8 januari a.s. is al een 

raadsvergadering gepland. Het voorstel is om voorafgaand aan deze vergadering het 

spoedoverleg te laten plaatsvinden. 

 

In die raadsvergadering wil ik dan de motie inbrengen die ik als bijlage meestuur met 

deze brief.  

 

In de hoop dat u de urgentie van deze zaak inziet en bereid bent tegemoet te komen 

aan mijn verzoek, verblijf ik 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Sonja van Giersbergen, mede namens de fractie van de SP 


